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Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
Vragen n.a.v. teruggevraagde stukken  
SGP, Wim Kok over Brief GS van 5 januari 2021 over 
Ondernemingsplan PZEM NV 2021 en brief burger van 14 januari 
2021 over Evides uit de PZEM. 
 
De heer Kok wil graag de actuele situatie rondom PZEM bespreken en 
in het bijzonder de overdracht van de aandelen Evides. 

 

1. Wat is de status hiervan?  Voor de actuele status verwijzen wij u naar de brief die op 3 
februari jl. is verzonden aan Provinciale Staten. 

2. Hoe staat het in dit kader met het onderzoek uit Wind in de Zeilen? Voor de actuele status verwijzen wij u naar de brief die op 3 
februari jl. is verzonden aan Provinciale Staten. 

3. Om die reden vragen wij ook de brief van de burger terug, hoe 
beoordeelt het college dit voorstel op uitvoerbaarheid? 

GS acht dit voorstel niet uitvoerbaar. In de brief wordt voorbij 
gegaan aan de vraag of het bedrijfseconomisch ook mogelijk 
is. Het onderzoek wat is uitgevoerd in het kader van ‘Wind in 
de Zeilen’ bevestigt dat dit onhaalbaar is. Daarnaast wordt in 
de brief uitgegaan van een liquidatiescenario, vanwege de 
langlopende contracten bij onder andere de Sloe- en 
kerncentrale is ook dit geen haalbaar scenario. Ook wordt 
gesproken over het feit dat de huidige structuur in strijd met 
de drinkwaterwet zou zijn. Dit is onjuist.  

4. Tot slot, hoe kijkt PZEM tegen 2021 en 2022 aan op basis van de 
actuele ontwikkelingen rondom Corona?  

PZEM volgt nauwlettend de actuele ontwikkelingen rondom 
Corona en de effecten daarvan op de bedrijfsvoering. Zoals in 
het ondernemingsplan is opgenomen heeft PZEM beoordeeld 
dat Covid-19 naar verwachting een effect heeft voor de 
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middellange termijn. In het ondernemingsplan is hierover 
verder het volgende opgenomen: “De zogenaamde forward 
markten laten zien dat er ook sprake is van een duidelijk 
prijsdrukkend effect naar de verder gelegen jaren, hetgeen 
verder versterkt wordt door de toename van het aanbod door 
onder andere nieuwe windparken.” Indien we naar de huidige 
stand kijken dan lijken de prijzen zich momenteel sneller te 
herstellen dan in eerste instantie werd aangenomen.  
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